

SOCIETY FOR THE PREVENTION OF CRUELTY TO ANIMALS

31 Mt Vernon Road, Singapore 368054

Website: www.sPCA.org.sg

Updated 20 November 2012



\$1,000 REWARD



On 19 November 2012, the dog pictured was found abandoned at the void deck of Blk 544 Bedok North St 3, in a closed cardboard box which was taped up with minimal ventilation. It had excessively matted and dirty fur. Ulcerated growths were present on the dog's neck and leg.

The SPCA is offering a \$1,000 reward for information leading to the arrest and prosecution of the person/s responsible for this cruel act. If you can help, please call SPCA at **6287 5355 ext 9**.

In Singapore, cruelty to animals is a crime. Under the Animals and Birds Act, anyone who is found guilty of such an offence including abandonment of any animal, can be imprisoned for up to 12 months, fined up to \$10,000, or both.

\$1,000 赏金

2012年11月19日，有一只狗（左图上）被发现遗弃在勿洛北3道大牌544的组屋楼下。当时它被困在封住的纸箱内（右图上）。它的毛发十分肮脏和严重打结，而且颈部和脚部长满溃疡。

我们吁请热心的公众如有任何有关这案子的线索，拨打我们的热线 **62875355 直线9** 跟我们联络以协助调查。只要线索能协助警方逮捕及起诉罪犯，我们将会给予线人\$1,000赏金。

在新加坡，虐待或遗弃动物是犯法的。在动物与飞禽法律下，被捕的犯罪者将会面对法律的制
在新加坡，虐待动物是犯法的。在动物与飞禽法令下，被提控者如果罪名成立，将可能被判坐牢不超过一年或罚款高达一万元或两者兼施。